
Pumpelagets generalforsamling d.4/5 – 2024 

 

Alle i bestyrelsen var mødt op, samt 2 medlemmer 

 

Punkt 1. Valg af dirigent. 

 

Erling Melton blev valgt. 

 

Punkt 2. Formandens beretning. 

 

Formanden startede sin beretning med, at det har været et roligt år. 

Vi fik renset vores hovedledningssystem, og fik samtidig repareret et brønddæksel på 

Porsevej, der blev udført af N.J. Brøndboring. Det udvendig slusedæksel blev åbnet i 

begyndelsen af marts, da vandstanden i søen var meget høj. Desværre var dækslet sandet til 

og skulle derfor graves fri. Der har flere gange været personer, som har lukket for sluseporten, 

og samtidig har der været hærværk på tandstangen ved slusen. Kristian har nu rettet den igen. 

(Drejehjulet til sluseporten ligger ved Erling) 

Der bliver nu sat en kæde på sluseklappen, så problemet skulle dermed være løst. 

Der blev igen i år flyttet grus på nordstranden, til beskyttelse af denne, udført af Ib B. Jensen 

Pumpen blev repareret i år igen, og kører nu fint. 

Afløbet ved fiskerhuset, er blevet uddybet, ligesom der er planeret omkring fiskerhuset. 

Tirsdag den 30 januar var bestyrelsen til møde på kommunen vedr. digehøjden. Formålet var at 

sikre sommerhusene i området. 

Bestyrelsen får hjælp til at få opdateret vedtægterne. Digerne vil blive besigtiget, og med gps 

få kote højderne, og så handle ud fra dette. 



Samarbejdet med jægerne og fiskerne er forløbet problemfrit. 

Formanden sluttede med en tak for det gode samarbejde. 

Der var ingen indvendinger til formandens beretning, som blev godkendt. 

Punkt 3. Kasserens beretning: 

 

Jørn Olesen gennemgik regnskabet, der blev godkendt uden kommentarer. 

 

Punkt 4. Valg til bestyrelsen: 

 

På valg var Troels og Erling hvor Troels blev genvalgt, men Erling ønskede ikke genvalg 

Så Troels forsøger at finde et nyt medlem. 

 

Punkt 5 Indkomne forslag: 

 

Ingen. 

 

Punkt 6 Evt. 

 

Ingen. 
 


